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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Kivel ért egyet a kormány: Tarlós Istvánnal vagy a 
Fidesz frakcióval?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Oknyomozó újságíró munkájának köszönhetően derült fény Budapest egyes kerületeiben a parkolás
üzemeltetésével és a parkolásból származó bevételek elszámolásával kapcsolatos olyan 
korrupciógyanús ügyletekre, amelyben a helyi és országos politika szereplői is erősen érintettek.

Mint az bizonyára Ön előtt is ismert, a Fidesz által támogatott főpolgármester, Tarlós István 
többször kifejtette már azon álláspontját, hogy a budapesti parkolási maffiával való leszámolás 
egyik megoldása az, ha a kerületek kezéből kivesszük a parkolási üzemeltetését, és a főváros 
kizárólagos hatáskörébe utaljuk az üzemeltetést.

Ennek az a célja, hogy a parkolással kapcsolatos üzemeltetési nyereséget a fővárosi önkormányzat 
rendeletben osztja meg a kerületekkel, ezzel fokozni lehet a parkolás üzemeltetéssel kapcsolatos 
transzparenciát, illetve korlátozni a közszolgáltatás magáncégekhez történő kiszervezését. Ez tehát 
teljesen egyértelműen a korrupciós kockázatokat mérséklő intézkedés lenne. Ehhez viszont 
törvénymódosításra van szükség.

Az LMP nem várt tovább. És ezt a törvényjavaslatot be is nyújtottuk annak érdekében, hogy minél 
előbb leszámoljunk a fővárosunkat mérgező parkolási maffiával. A törvényjavaslatot azonban az 
Igazságügyi bizottság fideszes többsége múlt héten leszavazta. Ők nem értenek egyet a pártjuk által 
támogatott főpolgármesterrel. A főpolgármester állítása szerint ráadásul maga Orbán Viktor 
miniszterelnök mondta azt: a parkolási rendszer megreformálását nem tudja garantálni. Nehéz ezt 
másképp értelmezni, minthogy évtizedes politikai és gazdasági érdekeket rúgna fel, amibe még az 
ország miniszterelnökének is beletörne a bicskája.



Tisztelt Miniszter Úr! A kérdésem tehát egyszerű: a kormány a parlament fideszes többségével ért 
egyet vagy a Fidesz által támogatott főpolgármesterrel?
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